

2023青岛美博会（2023 Qingdao Beauty Expo）

产品名称	2023青岛美博会（2023 Qingdao Beauty Expo）
公司名称	济南美博文化传播有限公司
价格	6800.00/件
规格参数	
公司地址	山东济南历下区华龙路28号
联系电话	0532-85015058 158****5503

产品详情

2023第43届CQBE青岛国际美博会

时间：2023年5月8-10日

地点：青岛国际会展中心

2023 The 43rd CQBE Qingdao International Beauty Expo

Time: May 8-10, 2023

Place: Qingdao International Convention and Exhibition Center

展览概况

CQBE青岛美博会（简称CQBE），2023第43届青岛国际美博会是中国东部沿海地区具有影响力的高端展示平台，以多年多城市办展经验为基础依托，以美业产品的展览展示为主体，以促进供需双方贸易成交为目标，以建立区域内产业联通互动的交流体系为核心，力求打造一个集品牌推广、展示交易、高端对话、市场开拓于一体的美业专属平台，也是您寻找经销商、代理商、加盟连锁、合作伙伴、展示风采、向美业专家学习的有效信息平台。

专注美业-用卓越的服务推进中国美业的发展！打造产业智慧、交流的平台。

Exhibition overview

CQBE Qingdao Beauty Expo (hereinafter referred to as CQBE), the 43rd Qingdao International Beauty Expo in 2023 is an influential high-end exhibition platform in the eastern coastal region of China. It is based on many years of experience in holding exhibitions in cities, with the exhibition and display of American products as the main body, with the goal of promoting trade transactions between supply and demand sides, and with the core of establishing an exchange system of industrial connectivity and interaction within the region, and strives to build a brand promotion, exhibition and trade, high-end dialogue The exclusive platform of Meiye, which integrates market development, is also an effective information platform for you to find dealers, agents, franchises, partners, display style and learn from Meiye experts.

Focus on beauty industry - promote the development of China's beauty industry with excellent service! Build a platform for industrial wisdom and communication.

1. 标准展位配置：1、一张洽谈桌(信息台)2、两把椅子3、一只电源插座(220V/5A)4、公司名称楣板一块
 2. 旗舰展位配置：1.在普通标准展位的基础上铺设地毯2.彩色企业宣传门楣3.玻璃洽谈桌一套。4.方形洽谈桌椅一套
 3. 特装展位为36平以上空地：不配桌椅、电源，如有需要请自行向展馆租赁，特装布展时要另外向展馆交纳场地施工费，以及水电费特装管理费（以当地展馆报价为准）
1. Standard booth configuration: 1. One negotiation table (information desk) 2. Two chairs 3. One power socket (220V/5A) 4. One company name lintel
 2. Flagship booth configuration: 1. Pave carpet on the basis of ordinary standard booth 2. Colored enterprise propaganda lintel 3. A set of glass negotiation table. 4. A set of square negotiation tables and chairs
 3. The space for the special booth is more than 36 square meters: no tables, chairs and power supply. If necessary, please rent from the exhibition hall. When arranging the special booth, you should pay the site construction fee and the water and electricity fee to the exhibition hall (subject to the quotation of the local exhibition hall)

2023美博会时间表

2023武汉美博会3月28-30日

2023郑州美博会 4月1-3日

2023济南美博会 4月26-28日

2023青岛美博会 5月8-10日

2023昆明美博会5月29-31日

2023太原美博会 6月16-18

2023厦门美博会6月28-30日